
Vragen commissie MM 15 april P+R Breukelen 

VVD: 

1. De VVD is voorstander van een voorspoedige uitbreiding van het aantal parkeerplaatsen bij 

P&R Breukelen. Tevens wil zij het gebruik van de parkeermogelijkheden door meerdaagse 

parkeerders ontmoedigen. De vragen, die wij eerder m.b.t. dit onderwerp hebben gesteld, 

zijn in beginsel duidelijk beantwoord. Wat wij nog niet voldoende duidelijk vinden is wat het 

college precies voor ogen heeft met de ontwikkeling van P&R Breukelen tot OV Knooppunt. 

In de beantwoording werd al aangegeven dat woningbouw ontwikkeling in dit gebied zeer 

complex is en dat onderzoek en ontwikkeling naar woningbouw op deze locatie nog lange tijd 

duurt. Wat gaat het OV Knooppunten beleid dan concreet nog meer betekenen voor de 

ontwikkeling van P&R Breukelen? 

 

Antwoord:  

Wij streven, samen met onze partners, een integrale kwaliteitsverbetering van de knooppunten na, 

zeker op locaties met een hoge ontwikkelpotentie als station Breukelen. Dat is een proces wat tijd 

kost omdat daarin zorgvuldig met verschillende partijen de ontwikkelkansen moeten worden 

onderzocht en diverse belangen afgewogen.  

 

Dat neemt niet weg dat op dit moment de P&R-parkeerbehoefte zodanig groot is dat nu uitbreiding 

nodig is. De locatie die nu in beeld is voor de parkeergarage is een ‘resthoek’ tussen busstation en 

andere bebouwing, en is in het verleden al planologisch voorbereid op de bouw van een 

parkeergarage. Deze plek wordt daarom gezien als  locatie waar een parkeergarage goed kan 

worden gebouwd zonder mogelijke andere ontwikkelingen in de toekomst in de weg te staan. 

 

D66: 

D66 staat positief tegenover het Statenvoorstel. Wel nog enkele vragen/opmerkingen: 

1. Op pagina 4 worden door het bureau Goudappel de effecten op duurzaamheid benoemd. 

Het gaat dan vooral om het gebruik van het OV. Wordt de garage ook duurzaam gebouwd 

(materialen en bijvoorbeeld zonnepanelen op het dak om elektrische auto’s op te laden)? 

 

Antwoord:  

Ja, de provincie streeft er naar om zo duurzaam en circulair mogelijk in te kopen. Duurzaam Inkopen 

betekent dat de provincie tracht onder meer sociale- en milieuaspecten mee te nemen in het 

inkoopproces. Hierbij heeft de provincie zich geconformeerd aan de criteriadocumenten van PIANOo; 

http://www.pianoo.nl/themas/duurzaam-inkopen/productgroepen). In het nog op te stellen 

aanbestedingsdocument zullen expliciet criteria en/of eisen uit het relevante criteriadocument 

worden meegenomen.  

 

2. In 2015 is het station Breukelen met 144 parkeerplaatsen voor fietsen uitgebreid. Is er 

onderzocht of ook de parkeerplaatsen voor fietsers moet worden uitgebreid nu we een 

parkeergarage voor auto’s bouwen? Zo nee, waarom niet? Zo ja, is uitbreiding hier ook 

noodzakelijk? 

 

 

 

 

 

http://www.pianoo.nl/themas/duurzaam-inkopen/productgroepen


Antwoord: 

Er zijn geen signalen dat er nu een tekort is aan fietsplekken. ProRail verwacht wel tekorten in 2030 

en 2040.  Mocht het nodig zijn het aantal plekken uit te breiden dan zijn daar middelen voor in het 

kader van het Uitvoeringsplan Fiets, zo mogelijk met cofinanciering van het Rijk. 

 

3. Betaald parkeren komt op een later moment in bespreking. We delen uw zorgen over het 

(oneigenlijk) gebruik van bijvoorbeeld lang parkeren. Is het College van GS bereid om naar 

alternatieve vormen toe zoeken, bijvoorbeeld parkeren voor max. 24 uur geeft korting op het 

treinkaartje. Bij het station Driebergen-Zeist is recent een mooie parkeergarage gebouwd (is 

ook betaald parkeren). Kunt u kijken wat hier de effecten op betaald parkeren zijn op het 

gebruik van het OV? 

 

Antwoord: 

De alternatieve vormen,  zoals 24 uur gratis of met korting parkeren voor OV reizigers en het effect op 

OV gebruik willen we meenemen in het onderzoek naar betaald parkeren. Daarbij zullen ook  de 

parkeertarieven van andere P+R terreinen in de regio betrokken worden.  

 

4. De uitbreiding van parkeerplaatsen is gemaximeerd tot 200 (zie ook het antwoord op de 

vragen van GroenLinks). Ziet u nog mogelijkheden, gezien de te verwachten tekorten op niet 

te lange termijn, om uit te breiden tot boven de 200? Of moeten we dan een aanspraak 

maken op de andere parkeerplaatsen in de buurt? 

 

Antwoord:  

De eventuele mogelijkheid van verdere uitbreidingen zal worden meegenomen in de plannen voor de 

ontwikkeling van dit knooppunt.    

 

SGP: 
1. Wij steunen het voorstel van het college en zouden het toejuichen als op meer plekken in de 

provincie (uitbreidingen van) P&R's zouden worden gerealiseerd. Wat ons betreft is dit een 

goede manier om op een verstandige en realistische manier OV-verbindingen te versterken 

door de overstap van auto naar OV halverwege de route te faciliteren.  Ziet het college 

hiervoor in de toekomst meer kansen?  

Antwoord:  

P+R Breukelen is de enige P+R waarbij de provincie grondeigenaar is en zelf uitbreiding kan 

realiseren. De andere P+R terreinen in de provincie zijn van NS of de gemeente. Hun 

uitbreidingsplannen kunnen wij ondersteunen vanuit ons knooppuntenprogramma. 

 
2. Wij vragen aandacht voor het gevaar van elektrische laadpalen in parkeergarages. Wij roepen 

het college op alles in het werk te stellen om te voorkomen dat elektrische laadpalen worden 

neergezet in de parkeergarage. Wij krijgen de laatste tijd van alle kanten signalen dat dit 

levensgevaarlijke situaties op kan leveren en willen hier daarom ook op deze plaats voor 

waarschuwen. 

Antwoord:  

Dank voor uw waarschuwing. Er komen geen laadpalen in de parkeergarage. 

Op dit moment zijn er alleen (2 x 2) laadplekken op beide andere terreinen P2 en P3. Om 

versnippering te voorkomen en al voordat P1 gereed is, het aantal laadpalen te kunnen uitbreiden 

willen we de huidige laadplekken uitbreiden in 2 tranches van 5 a 6 plekken op P2 en P3.  

 



PvdD 

In de brief staat dat, ná uitbreiding van de P+R, onderzocht moet worden hoe – en óf – ruimtegebruik 
door automobilisten die hun reis niet met het OV voortzetten, beperkt kan worden. De Partij voor de 
Dieren vindt dat hierin een omgekeerde volgorde wordt gehanteerd. We zouden eerst onderzoek 
moeten uitvoeren en dan pas kan een goed afgewogen besluit worden genomen. 

1. Waarom onderzoekt GS niet nu al, en zeker voorafgaand aan het besluit tot realiseren van 
de uitbreiding, of het aantal parkeerders die niet verder reizen met het OV kan worden 
voorkomen? Is zij bereid dat te doen? Zo nee, waarom niet? 

Antwoord:  
Er is op dit moment  een tekort aan parkeerplekken voor de P+R functie. Uitbreiding is nodig om het 
gebruik van het OV te bevorderen en autogebruik te beperken. Hoe langer daarmee gewacht wordt 
des te meer automobilisten de hele reis met de auto gaan maken. Terugdringen van oneigenlijk 
gebruik zal de uitbreiding niet overbodig maken. Het verminderen van oneigenlijk gebruik door betaald 
parkeren vergt een zorgvuldige afweging waarbij ook de consequenties voor alle gebruikers en de 
omgeving in beeld zijn. De resultaten van deze afweging zullen afgerond zijn voor de opening van de 
parkeergarage zodat desgewenst betaald parkeren kan worden ingevoerd in samenhang met een 
vergrote capaciteit.  

2.    Waarom onderzoekt GS niet nu al, en zeker voorafgaand aan het besluit tot realiseren van de 
uitbreiding, of betaald parkeren nu en/of na uitbreiding kan worden ingevoerd, inclusief 
kostendifferentiatie voor OV-reizigers en eventueel voor reizigers met een elektrische auto’s? 
Is zij bereid dat te doen? Zo nee, waarom niet? 

Antwoord:  
Dit  onderzoek wordt nu reeds opgestart.  

De Partij voor de Dieren heeft ook vragen over de doelmatigheid van de investering van 5 miljoen 
euro, die zou leiden tot 122 spitsmijdingen. Dat betekent dat we 40 duizend euro betalen per 
spitsmijding, terwijl nog geen keuze wordt gemaakt over de invoering van betaald parkeren. Mogelijk 
betekent dat dus een uitgave van 3300 euro per spitsmijder. 

3.    Denkt het college dat dit een doelmatige investering is? Zo ja, waarom en hoe wordt de 
investering terugverdiend? 

Antwoord:  
Autoritten in de spits belasten het wegennet en het stedelijk gebied. Dit roept dure investeringen op. 
Een bedrag van 5 mln is relatief gering in vergelijking met uitbreidingen van het (hoofd)wegennet en 
een parkeervoorziening op deze locatie is niet duurder dan een parkeergarage in stedelijk gebied. De 
wens om de investering terug te verdienen wordt meegenomen in de besluitvorming over betaald 
parkeren.     

GS is voornemens om de bekostiging van de P+R ten laste te laten komen van de investeringsruimte 
OV, terwijl het hier een grijs gebied betreft tussen investeren in automobiliteit en investeren in OV-
gebruik. 

4.    Is GS bereid om juist ook te putten uit middelen van de investeringsruimte voor 
automobiliteit? Is die ruimte er volgens haar? Zo nee, waarom niet? 

Antwoord:  
In de Nota Kapitaalgoederen Mobiliteit en de daaruit voortvloeiende Meerjarige Onderhouds Planning 

Mobiliteit (MOPM) zijn de P&R locaties (onderdeel van het Uitvoeringsprogramma Knooppunten) als 

OV asset (kapitaalgoed) aangeduid. Daarom wordt bij de uitbreiding van deze asset de 

investeringsruimte van OV benut. Deze asset is onderdeel van een OV knooppunt en niet direct aan 

een provinciale weg gelegen. Waar dit wel het geval is, zoals bij carpoolplaatsen en bushokjes, wordt 



de investeringsruimte Provinciale Wegen benut. Er is dus geen investeringsruimte automobiliteit maar 

wel een investeringsruimte Provinciale Wegen, hierin zitten de weg zelf maar ook provinciale 

fietspaden, verlichting, groen, kunstwerken en al het andere wat logischerwijs bij de weg hoort.  

 

 


